
 Protokół  Nr  36/2009            
    z  posiedzenia           

Komisji Budżetowo-Finansowej, Oświaty i Spraw Społecznych
 Rady Miasta i Gminy Świerzawa 

z dnia   23 września  2009 r. 

Goście zaproszeni:
1. Marian Matusiak – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy w Świerzawie
2. Józef Kołcz -  Burmistrz Miasta i Gminy Świerzawa
3. Danuta Pirus – Sekretarz  Miasta i Gminy Świerzawa
4. Andrzej Chodyra – Skarbnik Miasta i Gminy Świerzawa

Porządek posiedzenia:
1. Analiza  realizacji  zadań  określonych   w  “Programie  Rozwoju  Lokalnego”  oraz  “Strategii 

Rozwoju Gminy Świerzawa”.
2. Informacja z realizacji inwestycji gminnych w 2008 r. oraz do września 2009 r.
3. Informacja z realizacji budżetu za I półrocze 2009 r.
4. Omówienie uchwał i innych materiałów dotyczących sesji.
5. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji p. J. Michoń  otworzył posiedzenie Komisji i stwierdził, że  uczestniczy  w 
nim 5 radnych, co stanowi kworum pozwalające na prowadzenie obrad i podejmowanie decyzji.
Nikt  z  członków  Komisji  nie  zgłosił   uwag  do  porządku  obrad.  Porządek   został  przyjęty 
jednogłośnie.

Ad.  1.  Analiza  realizacji  zadań  określonych   w  “Programie  Rozwoju  Lokalnego”  oraz 
“Strategii Rozwoju Gminy Świerzawa”.
Ad.2. Informacja z realizacji inwestycji gminnych w 2008 r. oraz do września 2009 r.
Burmistrz  MiG  p.  J.  Kołcz   przedstawił  informację   na  temat  realizacji  zadań  określonych 
w “Programie Rozwoju Lokalnego” oraz “Strategii Rozwoju Gminy Świerzawa”.  Załącznik nr 1 
i realizacji inwestycji za 2009 r. i do wrzesnia 2009 r.
Dyskusja:
1. A.  Tokarczyk:  na  jakim  etapie  jest  budowa  wodociągów  i  kanalizacji  dla  Rząśnika 

i Sokołowca
2. Burmistrz: mamy opracowaną koncepcję wodociągowania tych wsi, obecnie przystępujemy do 

opracowania  szczegółowych warunków  specyfikacji.  W października  br.  najprawdopodobniej 
przystąpimy do ogłaszania przetargu na opracowanie dokumentacji.
Kanalizacja  będzie  wykonywana  najpierw  w  tych  miejscowościach,  gdzie  już  funkcjonują 
wodociągi. Ideałem byłoby, żeby kanalizacja była budowana wspólnie z wodociągami. Na ten cel 
potrzeba jednak 69 mln złotych.

3. J. Michoń:  czy będzie wykonane zadaszenie sceny przed Centrum Kultury w Świerzawie.
4. Burmistrz: jest już gotowy projekt na wykonanie tego zadania, realizacja będzie jeszcze w tym 

roku.
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Ad. 3.  Informacja z realizacji budżetu za I półrocze 2009 r.
Skarbnik MiG p. A. Chodyra przedstawił informację z realizacji budżetu za I półrocze 2009 r.
Dyskusja:
1. A.  Tokarczyk:  z  informacji wynika,  że  wydatki  inwestycyjne wykonano  tylko  w  2,5%,  czy 

rzeczywiście jest to prawda.
1. A. Chodyra: podane dane są prawidłowe, gmina nie otrzymała jeszcze bardzo wielu środków 

z Unii Europejskiej, nie ma więc wykonania wydatków.
2. Środki z Gminnego  Funduszu Ochrony Środowiska wykonano aż w 227%, co wpłynęło na taką 

wielkość.
3. A.  Chodyra:  gmina otrzymała znaczące  środki  finansowe na ten  cel,  dlatego  wykonanie jest 

znacznie wyższe, niż plan.
4. A. Tokarczyk: w dziale Obrona Narodowa  budżet wykonano  w 0%. Dlaczego. 
5. A.  Chodyra:  nie  ma już  obowiązku  powszechnej  służby wojskowej,  gmina  nie  będzie  więc 

wykonywać w tym zakresie żadnych zadań.

Ad. 4.  Omówienie uchwał i innych materiałów dotyczących sesji.
Komisja omówiła następujące projekty uchwał na XXXIII sesję Rady Miasta i Gminy:
1/  nr 163 w sprawie przyjęcia “Programu Ochrony i Promocji Zdrowia dla Miasta i Gminy
    Świerzawa na lata 2009-2010” - ref. D. Pirus – opinia pozytywna, 
2/  nr 164 w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok – referował A. Chodyra – opinia
    pozytywna.

Ad. 5. Sprawy różne.
Komisja omówiła  informację po.  Kierownika  ZLG dotyczącą  wyniku finansowego  kotłowni na 
biomasę. 
Z  informacji  wynika,  że   minionym  okresie  grzewczym  kotłownia  przyniosła  stratę 
w wysokości 96 tys. zł.
Burmistrz wyjaśnił, że taka kotłownia powinna mieć najniższe nakłady i najniższe koszty Odwołana z 
funkcji poprzednia Kierownik ZLG, w ocenie Burmistrza, nie wykazywała chęci współpracy. Nie 
rozumiała zasad gospodarności w zakresie zakupu słomy tzn. nie szukała najtańszych źródeł zakupu 
tego surowca. Spalana słoma nie była systematycznie badana pod kątem wymaganych parametrów, 
zwłaszcza wilgotności. To także miało wpływ na wydajność kotłowni.
Na pytanie p. J. Michonia o przyczyny wypowiedzenia umowy o pracę poprzedniej  p. Kierownik 
ZLG Burmistrz odpowiedział, że  wypowiedzenie zostało umotywowane tym, ze p. Kierownik nie 
wykonywała zaleceń pokontrolnych.
Jedno  z  zastrzeżeń zespołu  kontrolnego  dotyczyło  tego,  że  ZLG przekazywało  w zarządzanie 
prywatnym osobom  te nieruchomości, których właścicielem w 100% jest gmina.

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia został wyczerpany i zamknął obrady.
Na tym protokół zakończono i podpisano.

                                                                                  Przewodniczący Komisji 
  
                                                                                           Janusz Michoń
Protokółowała:
Władysława Tyka 
 insp. d/s obsługi rady i jej organów


